

114 學年度第 2 學期逕修讀博士學位申請公告

Announcement for Direct Pursuit of Ph.D. Degree application in Academic Year 2025-2026

- 一、申請人檢具申請書及繳交資料，於學系規定申請期限前送交各學系辦公室辦理。
- 二、各學系於 115 年 1 月 2 前將申請書、會議紀錄及正備取名單送交課務與註冊組。
- 三、檢附相關資料各 1 份，如下：
 - (一) 115 學年度逕修讀博士學位各學系名額表([附件 1](#))。
 - (二) 中原大學學生逕修讀博士學位作業規章([附件 2](#))。
 - (三) 中原大學學生申請逕讀博士學位成績優異及研究潛力認定標準與繳交資料([附件 3](#))。
 - (四) 中原大學學生逕修讀博士學位申請書([附件 4](#))。

- I. Departmental Quotas for Direct Pursuit of the Ph.D. Degree in 2026
- II. The applicant must submit the application form and the required documents via written submission to the department office within the designated application deadline.
- III. The department shall send the application form, the approved list, and the meeting minutes to the Curriculum and Registration Division before January 2 2026.
- IV. Please refer to the following attached File 1 to File 3.
 - A. [File 1](#) Table of Departmental Quotas for Direct Pursuit of the Ph.D. Degree.
 - B. [File 2](#) CYCU Regulations on Immediate Admission to a Doctoral Procedure Program
 - C. [File 3](#) The criteria for recognizing excellent academic records and research potential for the application of CYCU Direct Pursuit of Ph.D. Degree and required documents.
 - D. [File 4](#) CYCU Direct Pursuit of Ph.D. Degree Application Form